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Aan de gemeenteraad van Weert

Weert,28juni 2018

Onderwerp

Kenmerk
Alibaba

496842/49BO3t

Geachte raadsleden,

Op 4 juni 2018 heeft de heer Van Dooren van fractie DUS Weert schriftelijke vragen gesteld omtrent
de berichtgeving dat Alibaba (waarschijnlijk) niet naar Weert komt. In deze brief geven wij antwoord
op de gestelde vragen.

Vraag:
Was deze ontwikkeling ten tijde van de raadsvergadering van 30 mei 2018 bij het college bekend?

Antwoord:
Nee, het college was op dat moment niet op de hoogte

Vraag:
Waarom heeft de raad dit nieuws via de medía moeten vernemen en komt er nog een formele reactie
van het college met tekst en uitleg?

Antwoord

Het college heeft op 1 juni jl. het bericht zelf uit de media moeten vernemen. Het college zal in deze
fase geen formele reactie mettekst en uitleg aan de gemeenteraad verstrekken. Dit is immers in de
acquisitiefase niet gebruikelijk en wordt pas in een latere fase gedaan, wanneer concrete afspraken
worden gemaakt en contracten worden afgesloten.

Vraag:
Wat was op 30 mei 2018 de stand van zaken in dit dossier?
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Antwoord:
Het dossier bevond zich nog in de acquisitiefase.

Vraag:
Hoeveel arbeidsplaatsen waren (op termijn) gemoeid met de komst van Alibaba?

Antwoord:
Dit was in deze fase nog niet bekend

Vraag?
Gaat het college op een hoger niveau politiek actief worden om de komst van Alibaba alsnog te
bewerkstelligen?

Antwoord:
Het college zal geen extra politieke acties ondernemen om de komst van Alibaba te bewerkstelligen
Wij blijven ons wel richten op de contacten uit de handelsmissie naar China van 2016.

Met vriendelijke groet,
burgemeester en wethouders,

G. Brinkman
gemeentesecretaris

Bijlagen : Geen


